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选举投票信息：

来⾃Slack-Marko Knepper(链接：https://folio-
project.slack.com/archives/C04DV88K1GS/p1684156972076989 )：

“Dear FOLIO Community Member in this @频道, 

Please take a few minutes to vote for these important FOLIO councils. The membership wide 
elections will be open until May 29, 2023. 

Candidates with the most votes will become members of the two Councils. We will be announcing 
the results of the election on June 1, 2023 via Slack and will be posted on this page: 
https://wiki.folio.org/display/CC/FOLIO+Council+Elections  

How to vote: You should have received an e-mail with the subject: FOLIO Project Council 
Elections. This e-mail includes your unique link to vote. If you did not receive or cannot find this 
message, please check your junk mail folder, in case your e-mail system filtered it there.  If you still 
cannot find the e-mail, please contact Jesse Koennecke ( jtk1@cornell.edu ). 

Thanks in advance to all of the nominees for their interest in helping FOLIO become its best and to 
you for your vote. 

With best regards, 

Marko for the election committee”

由以上信息我们可以知道三个关于选举的重要内容（标亮部分）：

第⼀，社区⼴泛成员范围内的选举投票即⽇开放，于5⽉29⽇停⽌投票

第⼆，选举结果将于6⽉1⽇公布在Slack和此wiki⻚⾯：
https://wiki.folio.org/display/CC/FOLIO+Council+Elections  

第三，最重要的⼀条，即成员如何投票

关于如何投票

1. ⽤于注册FOLIO账号的邮箱应该收到⼀封名为“FOLIO项⽬理事会选举”（FOLIO Project 
Council Elections）的邮件，如果找不到，请先查看“垃圾邮件”，确认该邮件是否被您所
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使⽤邮箱系统归类到垃圾邮件中。如果“垃圾邮件”⾥也没有，请联系Jesse Koennecke 
( jtk1@cornell.edu )。

     下图为本⼈邮箱示意图：

图1 FOLIO邀请投票的邮件

2. 如何投票？

    1） 点开邮件则可看到以下信息：

https://g.alicdn.com/alidocs/we-word/4.31.4/html-render/pdf.html
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图2 邮件内容

2）点击邮件中的Survey Link，或是将url地址复制到浏览器，将会出现投票⻚⾯（如下图3所
示），勾选Technical Council中的候选⼈“Sha Jiang”“Wenjing Zhu”后，点击右下⻆的箭
头，出现图4⻚⾯，即为投票成功。
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图3 投票⻚⾯
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图4 完成投票后⻚⾯

以上就是关于投票的指引，祝各位同事投票顺利，预祝两位候选⼈成功。


